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Rada Miejska w Kunowie 
Radni-Sesja 

Protokół nr LXIX.2022  

z sesji Rady Miejskiej w Kunowie Nr LXIX.2022 
z dnia 28 lutego 2022 

Obrady rozpoczęto 28 lutego 2022 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 15:10 tego samego 
dnia. 

Przed otwarciem obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie Przewodniczący Rady Piotr Bek 
przypomniał, że w dniu 24 lutego na wolne i demokratyczne państwo Ukraina został dokonany 
atak rosyjskich wojsk. W imieniu mieszkańców Gminy Kunów oraz Rady Miejskiej w Kunowie, 
przewodniczący potępił działania agresora i zwrócił się do wszystkich społeczności 
narodowych o wywarcie skutecznej presji wobec najeźdźcy celem zaprzestania podjętych 
działań wojennych. Ponadto zaapelował o pomoc i wsparcie dla pokrzywdzonych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił o uczczenie pamięci poległych 
w obronie Ukrainy minutą ciszy. 

Odtworzono hymn państwowy Ukrainy. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miast 

i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 
Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że w dniu dzisiejszym 

odbyło się zebranie gminnego zespołu zarządzania kryzysowego w związku z otrzymanym 
pismem od Wojewody Świętokrzyskiego w sprawie możliwości przyjęcia uchodźców z Ukrainy. 
Burmistrz nadmienił, że w przygotowaniu jest komunikat do osób prywatnych, które mają 
możliwości przyjęcia i zakwaterowania uchodźców, ponieważ tworzony jest rejestr miejsc 
z możliwością ulokowania przybyłych osób z Ukrainy. Obiekty gminne również są do dyspozycji 
jeśli chodzi o przyjęcia uchodźców. Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej dodał, że 
cały czas jest w kontakcie z przewodniczącą gmin z Ukrainy, która precyzyjnie określa potrzeby 
jakie obecnie są niezbędne. Koordynator pracy pomocowej wraz z dyrektor Gminnej Biblioteki 
Publicznej w Kunowie będzie organizował zbiórkę darów dla osób z Ukrainy. Ponadto 
burmistrz poinformował, że dary można również dostarczać do siedziby Caritasu w Ostrowcu 
Świętokrzyskim oraz biura poselskiego naszych parlamentarzystów.  
Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej dodał, że wszelkie dalsze działania będą 
podejmowane zgodnie z dyspozycją Wojewody Świętokrzyskiego z pomocą powiatowego 
stanowiska zarządzania kryzysowego. Dodał, że zalecenia państwowe będą bezwzględnie 
realizowane przez gminę. 
 Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu radnej Barbarze 
Domagale. 
 Radna Barbara Domagała zaapelowała do społeczności lokalnej o dostarczanie darów 
dla ludności z Ukrainy do Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Kunowie, które po zbiórce 
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zostaną przekazane potrzebującym. Ponadto radna poinformowała, że na terenie gminy jest 
już zakwaterowana rodzina z Ukrainy. 
 Radna Jolanta Ożdżyńska zadeklarowała pomoc w postaci udostępnienia busów oraz 
przekazania chleba dla uchodźców. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miast 
i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że na terenie gminy Kunów 
są zatrudnieni pracownicy z Ukrainy, którzy, jeśli będą chcieli zakwaterować swoich członków 
rodziny, taka możliwość będzie im udostępniona. 
 Sołtys z terenu gminy zapytał jakiego zgłaszenia trzeba dokonać w gminie, jeśli ktoś już 
przyjął do siebie uchodźców. 
 Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że osoby przybywające 
do Polski z Ukrainy muszą się zgłaszać do punktów rejestracyjnych, które już są utworzone na 
terenie powiatu, ponieważ za pobyt uchodźców państwo będzie zwracało koszty utrzymania. 
 Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek dodał, że zgłoszenie uchodźców 
w punkcie rejestracyjnym uprawnia ich do bezpłatnego korzystania z systemu opieki 
medycznej.  
 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie ważności obrad. 

Na mocy art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

(Dz. U. z 2021 r. poz. 1372 i 1834) obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie 

Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Jadwiga Banasik 
2. Katarzyna Banasik 
3. Piotr Bek 
4. Marta Ćwik 
5. Renata Ćwiklińska 
6. Barbara Domagała 
7. Jarosław Jałocha 
8. Teresa Łucka 
9. Marek Mikos 
10. Jolanta Ożdżyńska 
11. Maria Pająk 
12. Piotr Rakoczy 
13. Darek Różalski 
14. Cezary Szwajda 
15. Grzegorz Wanat 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek otworzył sesję Rady Miejskiej 

w Kunowie, przywitał wszystkich obecnych radnych oraz pozostałych uczestników sesji.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie stwierdził obecność 15 radnych, co stanowiło 
kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
Listy obecności radnych, zaproszonych gości oraz sołtysów uczestniczących w sesji stanowią 
załącznik Nr 1 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 
Projekt porządku obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 17.02.2022 r. stanowi załącznik 
Nr 2 do protokołu. 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie ważności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 27 stycznia 2022 r. i 17 lutego 2022 r.   
4. Sprawozdanie z realizacji „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Kunów za 
2021 rok”.   

5. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie nadania statutów sołectwom Gminy 
Kunów. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
na nieruchomościach stanowiących własność Gminy Kunów; 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw 
nieruchomości, stanowiących własność Gminy Kunów, z dotychczasowymi 
dzierżawcami w trybie bezprzetargowym. 

8. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie zarządzenia poboru w drodze 
inkasa, określenia inkasentów oraz wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

9. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia 
inkasentów oraz ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 
11. Przedstawienie sprawozdań z działalności Komisji Rady Miejskiej w Kunowie za rok 

2021. 
12. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie w okresie 

między sesjami. 
13. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie w okresie 

międzysesyjnym. 
14. Złożenie do Przewodniczącego Rady na piśmie interpelacji i zapytań. 
15. Wolne wnioski i informacje. 
16. Zakończenie obrad. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że w dniu 

22 lutego 2022 r. do Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie wpłynął wniosek Burmistrza 

Miasta i Gminy w Kunowie o dodanie do porządku obrad trzech dodatkowych projektów 

uchwał tj.: 

- o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2022- 

2035; 

– o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 2022 r.; 

- w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu trwałego 

zarządu. 

 

Kserokopia wniosku o wprowadzenie do porządku sesji Rady Miejskiej w Kunowie zwołanej na 
dzień 28 lutego 2022 r. dodatkowych projektów uchwał, stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że przedmiotowe 

projekty uchwał zostały udostępnione radnym na tabletach i zwrócił się do radnych czy 

zgłaszają jeszcze jakieś inne zmiany do proponowanego porządku obrad. 

 

Nie zgłoszono zmian do porządku obrad. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie dodanie do 

porządku obrad projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kunów na lata 2022-2035, jako punktu 10. 

 

Brak dyskusji. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2022-2035, jako punktu 10.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła rozszerzenie 
porządku obrad o projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kunów na lata 2022-2035, jako punkt 10. 
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W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie dodanie 

do porządku obrad projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 
Kunów na 2022 rok, jako punktu 11. 
 

Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Kunów na 2022 rok, jako punktu 11.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła rozszerzenie 
porządku obrad o projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 
Kunów na 2022 rok jako punkt 11. 
 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie dodanie 

do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od 
opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu jako punktu 12. 
 

Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 
bonifikaty od opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu, jako punktu 12.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła rozszerzenie 
porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od 
opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu jako punkt 12. 
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W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie przyjęcia 

porządku obrad po zmianach. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia porządku obrad po zmianach.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła porządek 
obrad po zmianach. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 

 

3. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miejskiej z dnia 27 stycznia 2022 r. i 17 lutego 2022 r.  

W dyskusji wzięli udział: 
 Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że treść 
przedmiotowych protokołów została udostępniona radnym na tabletach i zwrócił się do 
radnych czy mają pytania lub wnoszą uwagi do przygotowanych treści protokołów z dnia 
27.01.2022 r. i z dnia 17.02.2022 r. 
 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie przyjęcie 
protokołu z dnia 27.01.2022 r. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 27 stycznia 2022 r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
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Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła protokół 
z dnia 27.01.2022 r. 
 
W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie przyjęcie 
protokołu z dnia 17.02.2022 r. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 17 lutego 2022 r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła protokół 
z dnia 17.02.2022 r. 
 
Oryginały protokołów znajdują się w teczce oznaczonej Nr: Or.0002.11.2022 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

4. Sprawozdanie z realizacji „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Kunów za 2021 rok”. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Przewodniczącej 

Gminnej Komisji Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania 

Narkomanii Anny Pytlakowskiej o przedstawienie sprawozdania z realizacji „Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania 

Narkomanii w Gminie Kunów za 2021 rok”. 

Przewodnicząca Gminnej Komisji Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
i Przeciwdziałania Narkomanii Anna Pytlakowska przedstawiła przedmiotowe sprawozdanie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek podziękował Przewodniczącej 
Gminnej Komisji Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania 
Narkomanii Annie Pytlakowskiej za omówienie procedowanego dokumentu i zapytał radnych 
czy mają jakieś pytania lub uwagi do przedstawionego sprawozdania. 

Radna Barbara Domagała w imieniu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia 
i Opieki Społecznej złożyła podziękowania dla członków Gminnej Komisji Profilaktyki 
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i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii za aktywne 
i różnorodne działania jakie zostały podjęte na rzecz pomocy mieszkańcom Gminy Kunów.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek w imieniu wszystkich radnych również 
podziękował za pracę na rzecz gminnej społeczności. 
 
Sprawozdanie z realizacji „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Kunów za 2021 rok”, stanowi załącznik 
Nr 4 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

5. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie nadania statutów sołectwom Gminy 
Kunów. 

W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Sekretarz Gminy 

o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 

Sekretarz Gminy Aneta Szloser-Tyczyńska przedstawiła projekt procedowanej uchwały. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 

Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony Pożarowej Marię Pająk 

o przedstawienie opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony 
Pożarowej Maria Pająk przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu 
uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały. 
 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie nadania statutów sołectwom Gminy Kunów.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
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Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 

Kserokopia podjętej uchwały Nr LXIX.460.2022 o zmianie uchwały w sprawie nadania statutów 
sołectwom Gminy Kunów, stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 
nieruchomościach stanowiących własność Gminy Kunów. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 
Kierownik Referatu Gospodarki Mieniem Anna Borek przedstawiła projekt procedowanej 

uchwały. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 

Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renatę Ćwiklińską o przedstawienie 

opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renata 

Ćwiklińska przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania lub uwagi do 
przedmiotowego projektu uchwały. 
 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 
nieruchomościach stanowiących własność Gminy Kunów.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
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Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 

Kserokopia podjętej uchwały Nr LXIX.461.2022 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 
służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Gminy Kunów, stanowi 
załącznik Nr 6 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw 
nieruchomości, stanowiących własność Gminy Kunów, z dotychczasowymi dzierżawcami 
w trybie bezprzetargowym. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 
Kierownik Referatu Gospodarki Mieniem Anna Borek przedstawiła projekt procedowanej 

uchwały. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 

Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renatę Ćwiklińską o przedstawienie 

opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renata 

Ćwiklińska przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania lub uwagi do 
przedmiotowego projektu uchwały. 
 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw 
nieruchomości, stanowiących własność Gminy Kunów, z dotychczasowymi dzierżawcami 
w trybie bezprzetargowym.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
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Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 

Kserokopia podjętej uchwały Nr LXIX.462.2022 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
kolejnych umów dzierżaw nieruchomości, stanowiących własność Gminy Kunów, 
z dotychczasowymi dzierżawcami w trybie bezprzetargowym, stanowi załącznik Nr 7 do 
protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 

8. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie zarządzenia poboru w drodze inkasa, 
określenia inkasentów oraz wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnika Gminy 

o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 

Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła projekt procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Sekretarz Gminy Anecie 

Szloser-Tyczyńskiej. 

Sekretarz Gminy Aneta Szloser-Tyczyńska zgłosiła autopoprawkę do projektu 

procedowanej uchwały w postaci dodania w tytule po słowie “poboru” słowo “podatków”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 

Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 

przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze 
inkasa, określenia inkasentów oraz wysokości wynagrodzenia za inkaso.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 

Kserokopia podjętej uchwały Nr LXIX.463.2022 o zmianie uchwały w sprawie zarządzenia 
poboru podatków w drodze inkasa, określenia inkasentów oraz wysokości wynagrodzenia za 
inkaso, stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 

9. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz 
ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnika Gminy 

o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 

Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła projekt procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 

Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 

przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 
 

Głosowano w sprawie: 
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podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz ustalenia wysokości 
wynagrodzenia za inkaso. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 

Kserokopia podjętej uchwały Nr LXIX.464.2022 o zmianie uchwały w sprawie zarządzenia 
poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia 
inkasentów oraz ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso, stanowi załącznik Nr 9 do 
protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 

10. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Kunów na lata 2022- 2035. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnika Gminy 

o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 

Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła projekt procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 

Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 

przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej w Kunowie Piotra Rakoczego o odczytanie treści projektu uchwały o zmianie uchwały 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2022- 2035. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy odczytał treść projektu 

przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie procedowany 

dokument. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kunów na lata 2022- 2035. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 
Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 

Kserokopia podjętej uchwały Nr LXIX.465.2022 o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2022- 2035, stanowi załącznik Nr 10 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 

11. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 
2022 r. 

W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnika Gminy 

o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 

Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła projekt procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Wiceprzewodniczącego Rady 
Miejskiej w Kunowie Piotra Rakoczego o odczytanie treści projektu uchwały o zmianie uchwały 
w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 2022 r. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy odczytał treść projektu 
przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie procedowany 

dokument. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 2022 r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 

Kserokopia podjętej uchwały Nr LXIX.466.2022 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Kunów na 2022 r, stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 
12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych 
z tytułu trwałego zarządu. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 
Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie Mirosław Wasilewski 

przedstawił projekt procedowanej uchwały. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 

Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 
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Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Wiceprzewodniczącego Rady 
Miejskiej w Kunowie Piotra Rakoczego o odczytanie treści projektu uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu.  
 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy odczytał treść projektu 
przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie procedowany 

dokument. 

 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych 
z tytułu trwałego zarządu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego podjęła przedmiotową uchwałę. 
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXIX.467.2022 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 
bonifikaty od opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu, stanowi załącznik Nr 12 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 
13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że w dniu 21.12.2021 r. 

do Urzędu Miast i Gminy w Kunowie wpłynęła petycja w sprawie zwołania nadzwyczajnego 
posiedzenia Rady Miejskiej w Kunowie w celu podjęcia uchwały umożliwiającej podjęcie 
działań ratowniczych w zakresie wydania zakazu stosowania maseczek ochronnych na terenie 
gminy. Przewodniczący zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
o przedstawienie przedmiotu petycji oraz wyniku przeprowadzonego postępowania. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Kunowie Teresa Łucka 
poinformowała, że treść petycji została opublikowana na stronie BIP urzędu i jest możliwość 
zapoznania się z jej treścią, a komisja na posiedzeniu w dniu 08.02.2022 r. rozpatrzyła petycję 
i uznała ją za bezzasadną.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy jest ktoś chętny do 
dyskusji.  

Brak zgłoszeń. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego podjęła przedmiotową uchwałę. 
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXIX.468.2022 w sprawie rozpatrzenia petycji, stanowi załącznik 
Nr 13 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

14. Przedstawienie sprawozdań z działalności Komisji Rady Miejskiej w Kunowie za rok 2021. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że w dniu 21.02.2022 r. 

na posiedzeniach poszczególnych komisji zostały szczegółowo przedstawione sprawozdania 
z działalności Komisji Rady Miejskiej za rok 2021. Przewodniczący poprosił Przewodniczących 
poszczególnych Komisji o krótkie przedstawienie przedmiotowych sprawozdań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Przewodniczącej Komisji 
Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony Pożarowej Marii Pająk. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony 
Pożarowej Maria Pająk poinformowała, że Komisja pracowała w oparciu o opracowany plan 
pracy na rok 2021 i przedstawiła ogólne założenia z działalności Komisji za rok 2021. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego dokumentu. 
 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
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Sprawozdanie z prac Komisji Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i 
Ochrony Pożarowej, stanowi załącznik Nr 14 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Przewodniczącej Komisji 
Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska radnej Renacie Ćwiklińskiej. 

Przewodnicząca Komisji Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska radna 
Renata Ćwiklińska poinformowała, że Komisja pracowała w oparciu o opracowany plan pracy 
na rok 2021 i omówiła działania jakie podejmowała Komisja w 2021 roku.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego dokumentu. 
 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
 

Sprawozdanie z prac Komisji Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, 
stanowi załącznik Nr 15 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Przewodniczącemu 

Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezaremu Szwajdzie. 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 

poinformował, że Komisja pracowała w oparciu o opracowany plan pracy na rok 2021 
i podziękował za współprace Burmistrzowi Miasta i Gminy w Kunowie, Skarbnik Gminy oraz 
członkom pozostałych Komisji Rady Miejskiej w Kunowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
Przewodniczącego Komisji. 

 
Nie zgłoszono pytań. 
 
Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów, stanowi 

załącznik Nr 16 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Przewodniczącej Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej Barbarze Domagale. 
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej 

Barbara Domagała przedstawiła zadania jakie wykonywała Komisja w okresie 
sprawozdawczym i podziękowała za wykonaną pracę członkom Komisji oraz osobom 
współpracującym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
Przewodniczącej Komisji. 

 
Nie zgłoszono pytań. 
 
Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty. Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki 

Społecznej, stanowi załącznik Nr 17 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Przewodniczącej Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Teresie Łuckiej. 
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Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Teresa Łucka przedstawiła zakres działań 
jakie podejmowała Komisja w okresie sprawozdawczym i podziękowała radym za współpracę 
i udział w posiedzeniach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
Przewodniczącej Komisji. 

 
Nie zgłoszono pytań. 
 
Sprawozdanie z prac Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, stanowi załącznik Nr 18 do 

protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Przewodniczącej Komisji 

Statutowej Jadwidze Banasik. 
Przewodnicząca Komisji Statutowej Jadwiga Banasik poinformowała, że Komisja Statutowa 

jest Komisją doraźną zajmującą się pracami nad zmianą Statutu. Obecnie Statut został 
opracowany i przekazany do analizy prawnej i konsultacji Radcy Prawnego zatrudnionego w 
Urzędzie Miasta i Gminy w Kunowie. Sprawozdanie z prac Komisji zgodnie ze Statutem 
zostanie przekazane radzie po zakończeniu prac Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
Przewodniczącej Komisji. 

 
Nie zgłoszono pytań. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 

15. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie w okresie 
między sesjami. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że: 

5 lutego br. uczestniczył w zebraniu sprawozdawczym Ochotniczej Straży Pożarnej 
w Nietulisku Małym, 
12 lutego br. uczestniczył w zebraniu sprawozdawczym Ochotniczej Straży Pożarnej w Dołach 
Biskupich,  
17 lutego br. prowadził sesję nadzwyczajną Rady Miejskiej w Kunowie, 
17 lutego br. uczestniczył w objazdowym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej w Kunowie, 
dotyczącym sprawdzenia stanu dróg i inwestycji drogowych na terenie gminy Kunów, 
19 lutego br. uczestniczył w zebraniu sprawozdawczym Ochotniczej Straży Pożarnej 
w Kunowie,  
26 lutego br. był obecny na XVI Środowiskowym Turnieju Piłki Siatkowej w Kunowie o puchar 
Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie, 
26 lutego br. uczestniczył w VI Serdeczniaku zorganizowanym w Publicznej Szkole 
Podstawowej im. Antoniego Hedy „Szarego” w Kunowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
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16. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie w okresie 
międzysesyjnym. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek oddał głos Burmistrzowi Miasta 

i Gminy w Kunowie. 
Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że sprawozdanie 

z działalności Burmistrza w okresie między sesjami zostało udostępnione na profilu Facebook, 
jak również zostanie zamieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie 
internetowej urzędu i zachęcił do zapoznania się z przedmiotowym dokumentem, w którym 
zawarte są wszystkie działania, jakie były podejmowane w okresie między sesjami. 

Kserokopia sprawozdania Nr Or.0057.2.2022 z działalności Burmistrza Miasta i Gminy 
w Kunowie w okresie międzysesyjnym (od 27.01.2022 r. do 28.02.2022r.), stanowi załącznik 
Nr 19 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

 

17. Złożenie do Przewodniczącego Rady na piśmie interpelacji i zapytań. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że wpłynęły do 

Przewodniczącego Rady dwie interpelacje od radnego Grzegorza Wanata oraz od radnej 
Renaty Ćwiklińskiej. Przewodniczący poprosił o przedstawienie przedmiotu interpelacji 
i udzielił głosu radnemu Grzegorzowi Wanatowi. 

Radny Grzegorz Wanat złożył interpelację w imieniu mieszkańców ul. Iłżeckiej w sprawie 
wycinki trzech drzew, które rosną w pasie drogowym drogi gminnej i podczas burz stanowią 
zagrożenie- kserokopia interpelacji stanowi załącznik Nr 20 do protokołu, 
 Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu radnej Renacie 
Ćwilkińskiej. 

 Radna Renata Ćwiklińska złożyła 2 interpelacje w sprawie kursów autobusu MPK do 
Bukowia oraz przedłużenia planowanego kursu do Małego Jodła, aby był do miejscowości 
Bukowie- kserokopia interpelacji stanowi załącznik Nr 21 do protokołu, 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 
18. Wolne wnioski i informacje. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że w dniu 17.02.2022 r. 

odbyło się objazdowe posiedzenie Komisji Rady Miejskiej w Kunowie w celu oceny stanu dróg 
gminnych i powiatowych oraz sporządzenia wykazu najpilniejszych inwestycji drogowych na 
terenie gminy Kunów. Z objazdu został sporządzony protokół i przekazany Burmistrzowi 
Miasta i Gminy w Kunowie, jako materiał pomocniczy w realizacji inwestycji drogowych. 
Ponadto w dniu 21.02.2022 r. na posiedzeniu Komisji Geodezji Urbanistyki, Rolnictwa 
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i Ochrony Środowiska podsumowano wyniki objazdu oraz przyjęto informację Referatu 
Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Urzędu Miasta i Gminy w Kunowie dotyczącą całej 
problematyki zakresu działań inwestycji drogowych, jakie zostały zaplanowane do realizacji. 
W posiedzeniu brał udział Naczelnik Wydziału Infrastruktury i Rozwoju Starostwa 
Powiatowego w Ostrowcu Świętokrzyskim Tomasz Mroczek, który przedstawił planowane 
inwestycje drogowe dotyczące dróg powiatowych na terenie gminy Kunów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu radnej Marcie Ćwik. 
 Radna Marta Ćwik poinformowała, że złożyła pismo do kierownika Referatu Spraw 
Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska w sprawie dwóch dodatkowych kursów autobusu do 
miejscowości Miłkowska Karczma. Ponadto radna zwróciła się o wyrównanie nawierzchni oraz 
wycięcie zakrzaczenia na ul. Podlesie, naprawę oświetlenia ulicznego od nr 119 do nr 138 oraz 
o przeniesienie placu zabaw i zamontowanie urządzeń na nim, które znajdują się w budynku 
po byłej szkole. 
 Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu radnej Barbarze 
Domagale. 
 Radna Barbara Domagała poprosiła obecnych na sesji sołtysów o przekazywanie informacji 
mieszkańcom dotyczącej napraw ubytków nawierzchni dróg powiatowych po zimie, na terenie 
gminy Kunów, które zgodnie z zapewnieniami Naczelnika Wydziału Infrastruktury i Rozwoju 
Starostwa będą realizowane na bieżąco. 
 Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 
i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 
 Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że Gmina Kunów wychodzi 
z aglomeracji, w której skład wchodzą m. in. Gmina Ostrowiec Świętokrzyski, Bodzechów i 
Ćmielów w związku z zakończeniem trwałości projektu oraz wybudowaniem infrastruktury 
umożliwiającej zawrócenie ścieków z Ostrowca Świętokrzyskiego.  
Burmistrz nadmienił, że w związku z działaniem zawrócenia ścieków znacznie zwiększą się 
dochody Zakładu Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie. 
Ponadto Burmistrz poinformował, że do końca maja 2022 r. odpady komunalne od 
mieszkańców będzie odbierała firma Fartbis. W związku z otwarciem dużego przetargu 
unijnego, odpady komunalne od miesiąca czerwca przez okres 2,5 roku tj. do kończ 2024 roku 
będzie odbierała firma Remondis, która zaproponowała najniższą kwotę usługi. Takie 
rozwiązanie pozwoli na utrzymanie opłat za odpady na dotychczasowym poziomie lub 
niższym. 
 Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poprosił kierownik Referatu Infrastruktury 
i Gospodarki Przestrzennej Małgorzatę Mazur o przedstawienie działań jakie są podejmowane 
w zakresie wystąpienia Gminy Kunów z aglomeracji Ostrowiec Świętokrzyski. 
 Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 
poinformowała, że w ubiegłym roku została wybudowana infrastruktura umożliwiająca 
zawrócenie ścieków z Ostrowca Świętokrzyskiego. Od 15 lutego 2021 roku Gmina Kunów jest 
nadal w porozumieniu z pozostałymi gminami w aglomeracji Ostrowiec Świętokrzyski lecz 
podejmowane są działania, aby tereny przynależne do Gminy Kunów zostały wyłączone 
z aglomeracji Ostrowiec Świętokrzyski i włączone do aglomeracji Kunów. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek podziękował za podejmowane 
działania na rzecz infrastruktury w Gminie Kunów i poinformował o braku zgłoszeń do dyskusji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
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19. Zakończenie obrad. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zamknął obrady LXIX sesji Rady 
Miejskiej w Kunowie i podziękował za udział w posiedzeniu. 
 
Płyta CD stanowi załącznik Nr 22 do protokołu. 
 
Transmisja z obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie jest dostępna w poniższym linku: 
https://kunow.esesja.pl/transmisja/24390/sesja-rady-miejskiej-28-lutego-2022-r.htm 
 

Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Kunowie 

Piotr Bek 

 

 

Przygotował(a): Marta Jagiełło 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
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